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Teams 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE BGGYK HÖK (online) Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK Vida Veronika 

ELTE IK HÖK (online) Árva Lúcia Borbála 

ELTE PPK HÖK Tóth Cintia 

ELTE GTK HÖK (online) Molnár Levente 

ELTE TTK HÖK (online) Jeges Viktor Péter 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK Vasas Máté 

ELTE KolHÖK (online) Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Győri Kata (elnöki referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Diczkó Dalma (szervezetfejlesztésért felelős 

alelnök) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság (online) Dr. Krasz Péter (elnök) 

ELTE SEK (online) Góczán Pál (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 06 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Gólyatáborok elszámolása 

Varga Réka kéri az elnökséget, hogy az ELTE Szolgáltató Kft. (a továbbiakban: Kft.) 

-től kapott szabadon felhasználható kerettel minél hamarabb számoljanak el az elnökök, hogy 

a gólyatábor elszámolása megvalósulhasson. Diczkó Dalma kiegészíti, hogy aki kapott MOL- 

kártyákat a gólyatáborokhoz, azokat is vigyék el. 

Pályázatok és ellenőrzéseik 

Varga Réka tájékoztatja az elnökséget, hogy az előző ülés végén szó volt arról, hogy 

megint indult belső ellenőrzés a szociális ösztöndíjakra. Eddig 7 darab hibát talált a belső 

ellenőr a rendkívüli szociális támogatás ösztöndíjaknál úgy, hogy már a 80%-át leellenőrizte, 

ezelőtt pedig tanulmányi ösztöndíjakat ellenőrzött a különböző karokon. Takács Luca Sára 

kérdezi, hogy mi volt a probléma a rendkívüli szociális ösztöndíjakkal kapcsolatban idén. 

Varga Réka válasza, hogy a legsúlyosabb hiba az volt, hogy nem lettek bekérve a megfelelő 

dokumentumok, illetve kiegészíti, hogy a rendszeres szociális támogatásokat még nem kezdte 

el ellenőrizni. 

Varga Réka elmondja, hogy van egy olyan elképzelés, hogy különféle képzéseket 

tartsanak a különböző ösztöndíjakkal kapcsolatos területekre, erre azonban eddig nem volt nagy 

az érdeklődés, kéri az elnökséget, hogy ezt a pályázatokkal foglalkozó tisztségviselőik körében 

népszerűsítsék majd. Varga Réka elmondja, hogy az idei rendszeres szociális támogatást 

időszak Domboróczky Balázs, az EHÖK szociális alelnöke vezetésével rendben lezajlott. 

Sütivásár szervezése 

Diczkó Dalma elmondja, hogy Balogh Marcell, az EHÖK esélyegyenlőségi referense 

szeretne az ELTE Szociális Hallgatói Ügyeket Támogató Irodával (a továbbiakban: SHÜTI) 

sütivásárt indítani. A tervek szerint november 10. után kezdődnének meg a vásárok. A 

helyszínnel kapcsolatban azt lehet tudni, hogy a lágymányosi karoknak a Gömb Aula lesz a 

közös helyszíne, a Bölcsészettudományi Kar és a Gazdaságtudományi Kar dönthet arról, hogy 

egyedül szeretné-e vagy csatlakozik valakihez, illetve a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat a 

Kőrösi Csoma Sándor Kollégiumban tartaná. Nagymihály Levente elmondja, hogy az Állam-

és Jogtudományi Karon a hagyományos palacsintabisztró lenne ez az esemény, amit már 11 

éve mindig megrendeznek. Az eseményen becsületkassza fog működni.      
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Nemzeti felsőoktatási törvény felülvizsgálatának kezdeményezése 

Varga Réka elmondja, hogy a minisztérium szeretné újraírni a nemzeti felsőoktatási 

törvényt; ezzel kapcsolatban kérdezi az elnökséget a kari álláspontokról. 

Vida Veronika felveti annak lehetőségét, hogy a tandíj fizetése történhetne szociális 

alapon. Tóth Cintia elmondja, hogy a Pedagógiai- és Pszichológiai Karon százalékos 

csökkentéseket eddig is lehetett kérni, kredit alapon. Vida Veronika továbbá elmondja, hogy 

szívesen emelnék az állami félévek számát. Ezt el tudná képzelni akár teljesítmény alapú 

formában is, hogy ebből azok részesülhessenek, akik eddigi tanulmányaikat is magas szinten 

folytatták. Kis Zsanett elmondja, hogy a kollégiumi normatívát emelhetnék. Varga Réka 

elmondja, hogy ha ezt megemeljük, akkor a kollégiumi díjakat is meg kellene emelni, hiszen 

az százalékosan ahhoz van viszonyítva       

Energiaválság miatti egyetemi törekvések 

Varga Réka elmondja, hogy az energiaárak miatt további törekvéseket is megfontolt az 

egyetem vezetése. Ilyen többek között a temperáló fűtés fenntartása, vagy az őszi szünet 

időpontjának későbbre tolása a szorgalmi időszak elejére. Erről végleges döntés még nem 

született. Többen aggályaikat fejezik ki, többek között Árva Lúcia elmondja, hogy a 

lágymányosi épületekben külső intézetek programjai is működnek, ami miatt a teljes bezárás 

nem lehetséges részükről.       

Bognár Fanni röviden összefoglalja a közös gólyabállal kapcsolatos eddigi törekvéseket. 

Elmondja, hogy a tervezett helyszín miatt a bál időpontja már korlátozottan mozgatható, 

következő lépés a helyszín megtekintése és az azzal való szerződéskötés lenne. A szervezésről 

az érintettek majd külön ülés keretein belül döntenek majd a legfontosabb kérdéseket, ám ami 

érinti a hallgatói önkormányzat költségvetését, azt mindenképpen tárgyalná majd az elnökségi 

ülés keretein belül is.  Ilyenek lennének többek között a hallgatói jegyárak és fellépők is, hiszen 

ezek nagyban érintik a rendezvény költségvetését, ez pedig az összköltségvetést.  A karok 

képviselői megosztják a preferált fellépőket és jegyárakat. 

2. Egyebek 

Varga Réka 20 óra 00 perckor lezárja az ülést.   
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 

 

 

Győri Kata 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens  


